
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 7. januar 2025 

Oddense Børneunivers 

 

Ordstyrer:  Kathrine 

Afbud: Henriette, Emilie, Linda 

1. Godkendelse af dagsorden: 

  

2. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde: 

  

3. Nyt fra elevrådet:  

 

Ikke deltagende denne gang. Der var ikke noget nyt.  

  

4. Orientering fra børnehave og SFO: 

Børnehaven:  

Fatma er blevet ny medarbejderrepræsentant i Univers-bestyrelsen. 

 

Rikke og Helle har haft kvalitets- og udviklingssamtale med Grethe Bach Jørgensen fra 

forvaltningen. En god dialog med udvikling og samarbejde i fokus. Samtalen tog 

udgangspunkt i udviklingspunkterne fra vores KIDS tilsyn.  

 

I forhold til kommende tilsyn har personalet skulle vælge en kategori, som der skal være 

ekstra fokus på. Valget er faldet på Kommunikation og sprog. 

 

Forberedelse er i gang til børnehavens kommende tema inden for udvidet 

dialogisklæsning, som er former, farver og forholdsord. Der skal inddrages elementer fra 

alle læreplanstemaer samt gøres overvejelser i forhold til KIDS udviklingspunkter.  

 

Praksisfortælling hvor pædagogikken i en fortælling om opstart i børnehaven blev vendt ud 

fra barnets perspektiv, et forældre perspektiv og fra personalets perspektiv.  

 

SFO: 

Havde gode aktiviteter i december bl.a. julebingo. 

På personalemøde laves aktivitetsplan for kommende periode. 

I forhold til udfordring med udsatte børn har vi lavet en midlertidig aftale om, at støtten fra 

skolen følger med et barn ind i SFO’en i ca. en time. 

Fra ledelsens side har vi fokus på i samarbejde med personalet at kigge ind i, hvad der kan 

gøre en god SFO-dag og på, hvad og hvordan vi tilbyder aktiviteter, som rammer bredt.  

Der er forslag om at lave en form for tilmelding til de forskellige aktiviteter og gøre dem 

synlige, så børnene kan forberede sig på, hvilke muligheder, de har de forskellige dage? 

  



5. Orientering fra skolen: 

Vedrørende problematikken med tidlige børn på skolen – Helles skriv på AULA før jul, har vi 

set en effekt og vi håber, at den varer ved.  

 

December har været en svær måned for mange børn. Det har været svært at gennemføre 

undervisningen. Der er blevet forsøgt med forskellig alternativ undervisning bl.a. jule-

engelske og jule-dansk osv., men der har været meget uro, hvilket har krævet ekstra 

ressourcer i forhold til støtte. Der har været brug for flere hænder og det har været lidt 

udfordrende for økonomien.  

 

I forhold til buskørsel efter skoletid har vi oplevet lidt bøvl. En bus kører kort før 

undervisningen er slut (ved 15-tiden), men der kommer en lidt senere og det er den, som 

de skal med. Skolebussen kører kl. 15.15.  Helle har været i kontakt med selskabet. 

Vi har et ønske om busskur og det har vi fået lovning på, når de kommer og ændrer på 

tilkørslen for bussen. 

 

Generelt i universet har udfordringer med rengøringen. Vi har kontaktet Danren og er i 

dialog med dem om de udfordringer, vi oplever.  

 

Principper/ procedurer/ politikker og Dropmob arbejdes igennem i MED udvalget før de 

præsenteres for bestyrelsen.  

 

Til ledermøder arbejdes der pt. Vedrørende Folkeskolens kvalitetsprogram med forskellige 

fokusområder. Der skal laves en model, som passer til Skive Kommune. Bl.a. er der fokus på 

kortere skoledage og flere hænder ind i undervisningen.  

 

Der er fokus på optimering og etablering af forskellige læringsrum f.eks. læsehuler og 

andet afskærmning, så børnene kan få et pauserum, hvis det er svært at være i 

klasserummet. Kaj vil forsøge at bygge en. Det er muligt at hente sparring og hjælp hos 

forældrene og i lokalsamfundet f.eks. fra Makværket.  

 

Mandag d. 6. januar var første dag med mad fra Frokostbussen. Maden bestilles via APP’en 

Skolemad.nu. Nogle har allerede bestilt mad derfra.  

 

6. Budget: 

2024 budgettet er ikke afsluttet endnu, men vi forventer et rimeligt underskud.  

2025 budgettet er ikke lagt endnu.  

 

7. Stillingsopslag 

Der udformes stillingsopslag til stillingen som USFO-leder til besættelse 1. marts 2025. Der 

er valgt repræsentanter til et ansættelsesudvalg. 

 



8. Skolefoto – hvem og hvordan? 

Der ønskes fortsat gruppebilleder. 

Personbilleder af børnene i leg eller anden aktivitet. 

Situationsbilleder til ophæng i universet. 

Vi undersøger mulighederne til næste gang f.eks. Modulfoto. Endelig afgørelse træffes på 

næste møde.  

 

9. SFO 

Fritidstilbud – overgange – ansvar 

Inden kommende sæson tages en dialog med fritidstilbuddet. Vi præciserer vores 

muligheder og ansvar. Fokus på tidsrummet, det ligger. Ønsker det gode samarbejde. 

 

10. Frokostordning til skolebørn 

Er i gang. Der er ikke meldt tilbage om særlig mulighed for eftermiddagsmadpakke, men 

der er ting på menuen, som ville kunne bruges dertil.  

 

11. Kørsel med børnehavebørn i private biler til fødselsdage  

(Dokument til kørsel og foto?) 

Vi undersøger forskellige forhold i forhold til lovgivning, forsikring, sikkerhed m.v. inden 

næste møde. 

 

12. Punkter til bestyrelsesmødet den 24. februar 2025: 

Stilling til USFO-leder 

Skolefoto 

Kørsel med børnehavebørn i private biler til fødselsdage 

 

13. Eventuelt: 

 


